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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az interpelláció címe: "Hogyan változott az oltási program, mi a védekezési stratégia a 
negyedik hullám idején?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Az elmúlt  másfél  év és a  járványhullámok bebizonyították,  hogy a koronavírus  világjárvánnyal
szemben csak a társadalom teljes összefogásával, a tudósaink és szakembereink és egészségügyi
dolgozóink áldozatos munkájával lehet sikeresen harcolni.  A világszerte már több mint ötmillió
áldozatot követelő betegségnek az oltás a leghatékonyabb ellenszere, amelyből már majdnem hét és
félmilliárd adagot adtak be a világon.
Magyarországon is az a célunk, hogy minél nagyobb arányban oltassák be magukat az emberek,
idősek, középkorúak és fiatalok egyaránt. A Fidesz-KDNP kormány ezért is döntött úgy, hogy az
oltási programot a lehető legszélesebb alapokra helyezi. Az idei év a tömeges oltás jegyében telt,
nyugatról és keletről is érkezett megfelelő mennyiségű oltóanyag, amivel a lakosság döntő többsége
élt is, ez több mint 6 millió beoltottat jelent. Vakcina bőség van, és már a harmadik oltást is bárki
megkaphatja. Ezt Európában Magyarország tette elérhetővé elsőként, így mára több mint kétmillió
fő kapta meg a harmadik oltását.
Az idős állampolgárok mellett megindult a fiatalok tömeges oltása is. Nyugodtan kijelenthetjük: a
koronavírus elleni oltás a delta variáns terjedésének időszakában is működik, hiszen az jelentősen
csökkenti a kórházba kerülés, a súlyos lefolyású megbetegedés valószínűségét, egyben lassítja a
vírus terjedését.
 
Tisztelt Miniszter Úr!
 
Újra  támad  a  koronavírus,  ismét  emelkedik  a  fertőzésszám,  amely  miatt  ismét  korlátozó



 
intézkedésekre  volt  szükség.  Újra  el  kell  mondanunk:  akik  nincsenek  beoltva,  életveszélyben
vannak. Ráadásul nemcsak magukra, hanem embertársaikra is fokozott veszélyt jelentenek. Ezért is
kell növelni az oltások számát.
Az átoltottság növelése érdekében a munkáltatók dolgozóiknak előírhatják az oltás felvételét,  az
állami  szférában  alkalmazottaknál  pedig  kötelező  a  védőoltás  felvétele.  Az  önkormányzatoknál
pedig a polgármester dönthet arról, hogy kinek írja elő.
Az egész  országban folyamatosan nő az  átoltottság,  a  múlt  héten  pedig  Oltási  akcióhét  zajlott
országszerte a kórházi oltópontokon, ahová időpontfoglalás nélkül is várták az érkezőket akár az
első, az elmaradt második, vagy a harmadik oltásra. Itt ötféle, biztonságos vakcina állt mindenki
rendelkezésére.
A fentiek alapján kérdezem tisztelet Miniszter Urat,

• Hogyan változott az oltási program, mi a kormányzat védekezési stratégiája a negyedik 
hullám idején?

• Mik a tapasztalatok az Oltási akcióhét eredményeiről?
Várom Miniszter Úr megtisztelő válaszát!
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